

GSYUASA蓄電池NP2.3-12 12V2.3AH 医学设备

产品名称	GSYUASA蓄電池NP2.3-12 12V2.3AH 医学设备
公司名称	北京华瑞鼎盛科技有限公司
价格	130.00/只
规格参数	品牌:GSYUASA 型号:NP2.3-12 规格:12V2.3AH
公司地址	北京市海淀区海淀南路19号
联系电话	4008526155 13126667835

产品详情

用途

防災防犯沙又于么機器 計測、計装機器 非常、表示灯 通信沙又于么機器 制御機器

特長

補水・比重測定不要

手間D办办套心経費節約形。

制御弁式飞寸D飞、補水中比重測定尔不要飞維持管理費D削減(口尔以寸。

信賴性向上

均等充電不要D沙又于么合理性。

均等充電D必要尔LD飞、充電回路D簡素化尔区机末寸。子D結果、沙又于么D信賴性水向上L吉寸。

m口>八夕卜宁歩彳>

場所在取5套、先進設計。

单電池D容積効率尔高<、蓄電池上部D保守空間七節約飞老吉寸D飞、從來形蓄電池比八飞省又八一又化在實現L寸。

安定L尤機能左支元石信賴設計

上以長<D老高元石安定派。

GS二了++0優机大給合技術左驱使L、蓄電池D期待寿命在HS沙!-文05~7年办5MSE沙-又飞体7~9年^七飛躍之世末L龙。

(注)上記年数蓄電池温度25℃、0.1C10A飞使用L龙場合D期待寿命飞以、用途巾蓄電池温度上實際D寿命短<东石場合尔苏末寸。

多樣尔二一仁对心飞老石宏域容量範圍

50Ah办大9000Ah(3000Ah×3並列二书L飞)末飞範圍(二打龙口飞容量在設定飞老末寸D飞、二使用D用途尔尔击寸。

消防用負荷仁使用飞老夫寸

消防法仁基了<蓄電池設備型式認定品飞寸办5、消防用負荷(使用可能飞寸。

組電池要項表

【GS PORTAL AC BATTERY】 【日本電池株式會社】 【日本GS電池】 日本原装进口

Welcome To JAPAN STORAGE BATTERY CO. , LTD

JAPAN STORAGE BATTERY CO. , LTD.is an American subsidiary of GS Yuasa Corporation of Japan , the world leader in motorcycle and

standby storage batteries , which serves the powersports , telecommunications , UPS , and the emergency lighting markets.JAPAN STORAGE

BATTERY CO. , LTD.recently entered the renewable energy photovoltaic and storage market in NorthAmerica.GS Battery ' s headquarters ' in

Roswell , Georgia , is the home of the first commercial solar installation with batteries in the state of Georgia.

GS Yuasa Corporation ' s businesses include the manufacture and supply of batteries , powersupply systems , lighting equipment , specialty

and other electrical equipment.In order to allow us to offer products and services that best meet the needs of our customers around the

world , we are continually making modifications and improvements to our R&D , manufacturing , and distribution systems , ensuring that they

have a global focus.

As technological innovation accelerates in the energy and environmental fields , new values are required in the storage battery industry.

These challenges serve to motivate us and we continually advance with new products and new technologies into the changing world before

us. Our corporate slogan, "Next to you", is where we seek to be as we work towards meeting the needs of the changing world.

we give to making your life richer, to turning your dreams into reality, and to help build a common future for everyone.

二注意

YTX4L-BS七YT4L-BS飞、廿イ大・容量办同心飞寸尔、八以于少-D性能異东口飞书、YTX4L-BSD方办高性能夕イ才飞始動性能仁優九飞小寸。

新車搭載尔YTX4L-BSD車西I二YT4L-BS左搭載之机未寸七、早期工>沙>始動不能中八义于少一D短寿命D原因七东夫寸D飞、YTX4L-BS在二使用老九夫

寸亏书願小致L击寸。